
 
 
Verenigingsvoorstellen en preadviezen bestuur voor de Algemene Ledenvergadering van 8 maart 
2024 
 

1. Verenigingsvoorstel 0328 Hoogeveen  
 
Naar aanleiding van het horen en zien dat er steeds meer Duitse deelnemers deelnemen aan de 
wedvluchten van de afdeling 10 willen wij als vereniging hier ons ongenoegen over uiten. 
Wij zijn van mening dat deze deelnemers moeten deelnemen aan de wedvluchten georganiseerd in 
eigen land. 
Volgens ons is er geen reden dat deze niet kunnen deelnemen aan de wedvluchten georganiseerd in 
Duitsland. 
Zoals de naam van onze afdeling al aangeeft (Afd. 10 Noord Oost Nederland) lijkt het ons niet meer 
dan normaal om van deze liefhebbers afscheid te nemen. 
Steeds vaker zien wij dat er leden verhuizen naar Duitsland en dan toch in onze afdeling mee blijven 
spelen. 
Wanneer een basislid bijvoorbeeld verhuist naar een locatie in een andere afdeling kan deze ook niet 
in zijn of haar huidige afdeling blijven deelnemen ! 
Met het inrichten van de rayons waren er ook geen mogelijkheden om voor bepaalde leden 
dispensatie te verkrijgen, terwijl er aan de oostgrens steeds meer liefhebbers bijkomen. 
In onze ogen kan je als Duitse liefhebber of wonende in Duitsland niet deelnemen aan een 
Nederlandse competitie. 
Aan de zuidgrens van Nederland gebeurt dit ook niet ! 
 
Onderstaand een regel uit Rechten en Plichten Leden KBDB: 
Uitsluitend de liefhebbers waarvan het duivenhok zich op Belgisch grondgebied bevindt, kunnen zich 
aansluiten bij de KBDB. De liefhebber, waarvan het duivenhok zich op buitenlands grondgebied 
bevindt, kan zich, onder geen enkel beding, aansluiten bij de KBDB. 
 
Onderstaand 2 punten uit statuten NPO Artikel 136 (Wedvluchtregelement) 
5. In het buitenland wonende personen kunnen krachtens Statuten NPO artikel 6 lid 1, en krachtens 
Huishoudelijk Reglement NPO artikel 4 lid 4 onder a, niet deelnemen aan door NPO-instanties 
georganiseerde wedvluchten. 
6. In Nederland wonende Basisleden nemen geen deel aan wedvluchten, die door buitenlandse 
instanties worden georganiseerd tenzij goedkeuring is verleend overeenkomstig het gestelde in artikel 
42 lid 8 van dit reglement. 
 
Hieronder nog een regel uit de statuten Afd 10. 
Artikel 10 Het werkgebied van de Afdeling, uitsluitend in Nederland gelegen, wordt - ter goedkeuring 
voorgelegd aan Bestuur N.P.O 
  



Wij als vereniging vinden dan ook dat u zich bij deze door NPO vastgestelde Statuten/Artikelen uit 
2022 dient aan te sluiten en handhaven. 
Mocht er sprake van zijn , dan zien we dit graag in stemming komen. 
 
Preadvies bestuur: 
P.V. Hoogeveen was vertegenwoordigd op de vorige Algemene Ledenvergadering, waar uitgebreid is 
gesproken over het lidmaatschap van Duitse liefhebbers. In het nu ingediende voorstel wordt door 
de vereniging niet teruggekomen op die bespreking.  
In de notulen staat daarover het volgende: 
“Het beleid met betrekking tot het toelaten van Duitse leden is geagendeerd op de Ledenraad. Het 
beleid is “nee, tenzij”. Er is toestemming nodig van Duitse bond, afdeling en NPO. We hanteren als 
afdeling al jaren lang de grens Emden – Geeste als richtlijn. We laten niet veel Duitse liefhebbers 
toe.” 
 
Het blijkt, dat op de genoemde Ledenraad het beleid over toelaten van Duitse leden is aangenomen. 
Bij het aannemen van Duitse leden wordt dat beleid nu gehanteerd. We gaan ervan uit, dat de NPO 
de reglementen daarop gaan aanpassen. 
 
Op de vorige Algemene ledenraad is aangegeven, dat we als afdeling de lijn Emden – Geeste 
hanteren als richtlijn bij de afweging of we akkoord kunnen zijn met een verzoek van een Duitse 
liefhebber om lid te worden van onze afdeling. Deze lijn werd ook door eerdere besturen 
gehanteerd. 
Hieronder ziet u een kaart waarop de lijn Emden – Geeste is aangegeven: 

 



 
……………………………………………………………………………………………………………………………………………. 
 

2. Verenigingsvoorstel 0342 de Valk, Meppel 
 
Voorstel 1:  
Per categorie/discipline 1 aftrekvlucht 
Voor de disciplines vitesse, midfond, dagfond, overnacht, jong en natour 1 aftrekvlucht toepassen. Bij 
problemen op een vlucht, bijvoorbeeld door stroomuitval, kapot systeem, is de liefhebber niet gelijk 
uitgeschakeld voor de kampioenschappen. Daarnaast kan de liefhebber desgewenst een keer niet 
meedoen aan een vlucht vanwege omstandigheden. Op de ALV van 10 november 2023 is het idee 
geopperd om geen aftrekvluchten toe te passen. Als je dit idee toepast, ben je verplicht om aan alle 
vluchten van de discipline mee te doen. Gaat je voorkeur uit naar de vitesse, midfond en jonge 
duiven dan moet je wekelijks met duiven spelen. Deze verplichting werd op die vergadering genoemd 
als nadeel bij het generaal kampioenschap. Op landelijk niveau NPO is er ook sprake van 1 
aftrekvlucht per discipline (m.u.v. de jonge duiven). Bij toepassing van 1 aftrekvlucht wel een 
minimum tellend aantal vluchten per discipline benoemen, bijv. 4 voor de dagfond, enz.  
 
Preadvies bestuur: 
We kunnen ons vinden in dit voorstel om per discipline 1 aftrekvlucht te hanteren. Het past ook bij 
de peiling op de vorige Algemene ledenvergadering, waaruit blijkt dat het minder mag met het aantal 
aftrekvluchten. 
 
We zijn ook akkoord met het voorstel om bij 1 aftrekvlucht een minimum tellend aantal vluchten per 
discipline te benoemen. We zijn daarbij uitgegaan van het aantal vluchten minus 1. 
Dat is uitgewerkt in het bestuursvoorstel afdelingskampioenschappen 2024. 
 
Voorstel 2:  
Instandhouding generaal kampioenschap aangewezen en onaangewezen. Afgelopen jaar hadden 
m.u.v. de afdelingen 2 en 5 alle afdelingen een vorm van een generaal kampioenschap. Ook op 
landelijk niveau een generaal kampioenschap (beste liefhebber). We stellen voor om ook in 2024 het 
generale kampioenschap (met 2 aftrekvluchten, vrij te kiezen, dus de 2 slechtste resultaten) te 
vervliegen. Niemand is verplicht om voor het generale kampioenschap te vliegen, maar een groep 
liefhebbers gaat er wel voor (zie o.a. de reportage over Tinus Deuring in het Spoor). 
 
Preadvies bestuur: 
We kunnen ons vinden in dit voorstel om een generaal kampioenschap aangewezen en 
onaangewezen te vervliegen met 2 aftrekvluchten. De peiling op de vorige Algemene 
ledenvergadering gaf niet echt houvast over om wel of niet door te gaan met generale 
kampioenschappen. Zoals de Valk aangeeft, blijkt dat generale kampioenschap landelijk gezien 
algemeen wordt gehanteerd. 


